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Tisztelt Elnök Úr!

„Maximalizálhatja-e bármely felsőoktatási intézmény az államilagfinanszírozott
képzésen résztvevőhallgatók arányát? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Hiller István
oktatási és kulturális miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy meg nem nevezett egyetem adott szakán 2007-ben és az azt követ ő években az államilag
finanszírozott hallgatók száma minimális, pedig a felvételi táj ékoztatóban közölt felvehető
létszám úgy oszlott meg, hogy 45 férőhelyből 25 államilag finanszírozott, húsz pedig
költségtérítéses hely . Ehhez képest a 2007-es évfolyamban 45 fő helyett mindössze 32 fő
kezdte meg egyetemi tanulmányait, ebbő l 31 fő költségtérítéses formában .

Kérdezem tehát Miniszter urat :

Mi alapján döntheti el egy adott felsőoktatási intézmény valamely tanszéke, hogy a
felvett hallgatók képzésének finanszírozása milyen arányban történjen állami vag y
költségtérítéses formában?
Maximalizálhatja-e bármely felsőoktatási intézmény az államilag finanszírozot t
képzésen résztvevő hallgatók arányát?
Elfogadható-e, hogy tanulmányi teljesítményen kívül más szempontok is számításb a
jöhetnek (például személyes kapcsolat) az állami illetve költségtérítéses képzés i
formába való átsorolásnál ?
Elfogadható-e, hogy egy adott szakon 32 hallgatóból 31 fő költségtérítéses képzés i
formában végezze tanulmányait ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 2 .
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